



Article number / Artikelnummer: 11500-UG

EAN number / EAN: 4250384785130
Freight category / Frachtkategorie: B

Base frame for concrete silo

Untergestell für Betonsilo

Item description

Base frame for concrete silo

Artikeltext

Untergestell für Betonsilo

Base frame for concrete silos

Untergestell für Betonsilos

Compatible with all Schake concrete silos, for easy filling of wheelbarrows with concrete.

Ist kompatibel mit allen Schake-Betonsilos, zum einfachen Befüllen von Schubkarren mit Beton.

- external dimensions: 1240 x 1118 x 838 mm
- with lifting eyes
- stackable
- painted brown

- Außenmaße: 1240 x 1118 x 838 mm
- mit Kranösen
- stapelbar
- braun lackiert

Designated purpose

Compatible with all Schake concrete silos, for easy filling of wheelbarrows with concrete.

Verwendungszweck

Ist kompatibel mit allen Schake-Betonsilos, zum einfachen Befüllen von Schubkarren mit Beton.

Technical specifications

Weight: kg
made of steel, painted brown

Technische Daten

Gewicht: kg
aus Stahl, braun lackiert

* All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.

* Alle Angaben sind Richtwerte (teilweise mit branchenüblichen Rundungen zum besseren Verständnis) und dienen lediglich zum Produktverständnis, nicht aber als Basis zum Bau von Zubehörteilen, Lagergestellen, Adaptierungen, Kombinationsprodukten oä. Alle Angaben sind ohne Gewähr, für evtl. Fehler und resultierende Folgen übernehmen wir keine Verantwortung.